
 

 

 

 

 

TWORZYMY KULTURĘ I SZACUNEK W SIECI 

 

 

Gdy siedzi się w sieci i lajkuje się,  

Czy coś mi się podoba, czy nie. 

 

I gdy ktoś nowe zdjęcie na fejsie ma, 

to ja je lajkuję,  i raz,  i dwa. 

 

W Necie coś ocenia się,  

czy to jest dobre , a może nie. 

 

Powinny wiedzieć dzieci,  

że jest ważny szacunek w sieci. 

 

Hubert Sosin 

 

 



 


